
Protokol Nr 12312008 
z posiedzenia Zarzqdu Powiatu Tucholskiego 

odbytego w dniu 29 grudnia 2008 r. 

Obecni: 
Starosta Tucholski- Piotr Mowinski 
Wicestarosta Tucholski - Tadeusz Zaborowski 
Czlonek Zarzqdu- Boguslaw Szramka 
Czionek Zarzqdu - Piotr Broszkiewicz 
Skarbnik Powiatu - Krystyna Sinilo 
Sekretarz Powiatu - Marek Wolski 
Radca Prawny - Agnieszka Toczko 
Kierownik PCPR - Joanna Hanczewska 
Podinspektor - Krzysztof Szulczyk 

Starosta powitai zebranych i otworzyl posiedzenie Zarzqdu Powiatu Tucholskiego. 
1. Zarzqd rozpatrywal kwestiq umieszczenia Przewodniczqcej Powiatowego Zespolu 

ds. Orzekania NiepelnosprawnoSci w strukturach powiatu. Kierownik PCPR 
zaproponowala, zeby osoba ta byla umieszczona w strukturze organizacyjnej 
starostwa. Zarzqd analizujqc dotychczasowa, pracq zespolu w strukturze PCPR, 
oraz rozwiqzania organizacyjne w innych powiatach, a takze wyniki kontroli, ktore 
byly dotychczas przeprowadzane zdecydowal o pozostawieniu Przewodniczqcej 
PZON w strukturze PCPR. 

2. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem skierowanym do Starosty Tucholskiego w 
sprawie powolania Komisji opiniujqcej unioski o dofinansowanie ze Srodk6w 
PFRON. Kierownik PCPR zaproponowala, aby w Komisji pracowaly osoby z 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, a takze osoby wskazane przez Staroste 
nie bqdqce pracownikami PCPR. W opinii radcy prawnego Agnieszki Toczko 
czlonkami Komisji powinny byd tylko pracownicy merytoryczni PCPR z uwagi na 
to, ze mamy do czynienia z danymi wrazliwymi. Sq przyjqte regulaminy, ktore 
regulujq zasady i na ich podstawie Komisja dokonywad bqdzie oceny wnioskow i 
przyznawad dofinansowanie. Zasady sqjasno okreSlone i powszechnie dostqpne. 
Wicestarosta zwr6cil uwagq, ze dotychczas wiele do zyczenia pozostawialy 
dokumentacje przygotowywane przez budowlancow, poza tym nie zawsze 
nastepowala rzeczywiicie likwidacja barier. Nalezy na to zwr6cid uwagq. 
Zarzqd zaproponowai, ze w sklad Komisji powolanej przez Starostq Tucholskiego 
bqdq wchodzili: dw6ch pracownikow merytorycznych PCPR i Kierownik PCPR 
jako przewodniczqca. 

3. Zarzqd podjql uchwaiq Nr 123/253/2008 w sprawie likwidacji pozostalych 
grodk6w tnvalych Starostwa Powiatowego w Tucholi (4-0-0). Uchwaia dotyczy 
likwidacji uszkodzonego wyposazenia urzedu i przekazania go do utylizacji. 

4. Zarzqd podjql uchwalq Nr 123/254/2008 w sprawie wyraienia zgody na 
przekazanie mienia (4-0-0). Uchwala dotyczy przekazania do Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie sprzqtu zakupionego ze Srodk6w Powiatowego 
Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych. 



5. Zarzqd zapoznal sie z pismem Burmistrza Koronowa w sprawie 
wspolfinansowania zakupu lodzi motorowej do ratownictwa wodnego na Zalewie 
Koronowskim. Koszt zakupu takie-i lodzi wynosi 100.000 zl. Zarzqd nie widzi 
mozliwoSci dofinansowania tego przedsiqwziqcia. Zarzqd wspiera corocznie 
dzialanie promu na Zalewie Koronowskim, a t a k e  deklaruje chqC wspolpracy w 
zakresie promocji okolic Zalewu. 

6. Zarzqd zapoznal siq z interpelacjami zlozonymi podczas XXII sesji Rady Powiatu 
Tucholskiego i zdecydowal o udzieleniu odpowiedzi: 
- w sprawie wrqczenia nagrod wraz z gratulacjami Dominice Grzelak, oraz 

Grzegorzowi Narlochowi - dokonal tego Starosta Tucholski dnia 
24 grudnia 2008 r.; 

- w sprawie funkcjonowania poradni specjalistycznych - zostanie skierowane 
wystqpienie do Prezesa Spolki z prosbq o udzielenie odpowiedzi na piimie w 
tym zakresie oraz o wziqcie udzialu w sesji i udzielenie odpowiedzi na pytania 
radnych; 
Zarzqd zdecydowal rowniez o wystqpieniu do Posla na Sejm Jaroslawa 
Katulskiego z proSbq podjqcie dzialan w sprawie zmiany regulacji dotyczqcej 
stawek za 1 pkt kontraktowy; 

- w sprawie obejicia drogowego miasta Tucholi - dnia 7 stycznia 2009 r. 
planowane jest spotkanie z Marszalkiem Wojewodztwa Kujawsko - 

Pomorskiego, na ktorym m. in. bqdzie poruszana ta kwestia. Nastqpnie zostanie 
zorganizowane spotkanie z radnymi w tej sprawie z udzialem Burmistrza 
Tucholi; 
Wicestarosta zwrocil uwagq, ze nalezy spotkaC siq z Zarzqdem Dr6g 
Wojewodzkich w tej sprawie przed spotkaniem z Marszalkiem i Zarzqd 
powinien wypracowaC stanowisko w sprawie koncepcji i przedstawik to 
radnym. 

- w sprawie przejScia dla pieszych w miejscowoSci Byslaw - zostanie 
przekazane stanowisko ZDW w tej sprawie i sprawa zostanie skierowana do 
komisji do spraw oznakowania drog. 

7. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem Zarzqdu Drog Powiatowych w sprawie wydania 
opinii dotyczqcej przebudowy drogi powiatowej nr 10 10 C w miejscowoSci ~ a l n o .  
Zarzqd podjql uchwalq Nr 123125512008 w sprawie wyrazenia pozytywnej opinii 
w tej sprawie (4-0-0). 

8. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem Zarzqdu Drog Powiatowych w sprawie wydania 
opinii dotyczqcej przebudowy odcinka drogi powiatowej nr 1003 C i 1009 C w 
miejscowoSci Raciqz. Zarzqd podjql uchwalq Nr 123125612008 w sprawie 
wyrazenia pozytywnej opinii w tej sprawie (4-0-0). 

9. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem Zarzqdu Drdg Powiatowych w sprawie wydania 
opinii dotyczqcej przebudowy drogi powiatowej nr 1017 C w miejscowoSci 
~liwice.  Zarzqd podjql uchwalq Nr 123125712008 w sprawie wyraienia 
pozytywnej opinii w tej sprawie (4-0-0). 

10. Zarzqd podjql uchwalq Nr 123125812008 w sprawie zmian budzetu Powiatu 
Tucholskiego na 2008 rok (4-0-0). Uchwala dotyczy przeniesien miqdzy 5 
wydatkow. 

1 1. Czlonek Zarzqdu Boguslaw Szrarnka przedstawil wykaz czynnoSci, ktore muszq 
zostaC wykonane w zwiqzku z przekazaniem szkoly do Ministerstwa ~rodowiska i 
sq to: 



- przeprowadzenie inwentaryzacji - zostanie to uykonane przez szkolq. 
- zarnkniqcie ksizg rachunkouych - zostanie to uykonane przez PZO. 
- sporzqdzenie sprawozdania finansowego - zostanie sporzqdzone przez PZO. 
- sporzqdzenie bilansu - zostanie przygotowane przez PZO. 
CzynnoSci te muszq zostad zakonczone przed 15 stycznia, gdyz do 15 stycznia 
nalezy przekazad te dokumenty do Ministerstwa ~rodowiska. 

12. Czlonek Zarzqdu Boguslaw Szramka wrocil do sprawy podpisania umowy 
dzierzawy obiektow w Bialej dla Gminy Tuchola. Zarzqd ustalil, ze umowa ta 
powinna zawierad zapisy dotyczqce mozliwoSci jej wypowiedzenia bez zwrotu 
poniesionych nakladow. 

13. Wicestarosta przedstawil informacjq dotyczqcq proj ektu przebudowy szpitala 
tucholskiego. Na dzien dzisiejszy brakuje projektu dotyczqcego infrastruktury i w 
zwiqzku z tym moze zostad wydana decyzja na dobudowq i rozbudowq czqici 
kubaturowej. 
Wicestarosta rowniez zwrocil uwagq, ze w umowie partnerskiej brakuje 
zapisow upowainiajqcych Prezesa do wystqpowania w sprawach dotyczqcych 
majqtku powiatu oraz brakuje zapisu, ze wybudowane budynki bqdq stanowily 
wlasnoid Powiatu Tucholskiego, nie ma precyzyjnych zapisow w tej kwestii. 
Powinno byC jasno okreilone, co nalezy do spolki, zebySmy jako powiat mieli 
wplyw na przebieg inwestycji, gdyz to spolka bqdzie robila przetarg i bqdzie 
zawarty prawdopodobnie kontrakt menadzerski. 
Radca Prawny Agnieszka Toczko wyjainila, ze uregulowania te zawarte sq w 
umowie dzierzawy. WlasnoSciq spolki bqdq rzeczy ruchome, natomiast 
nieruchomosci bqdq wlasnoiciq powiatu. 

14. Sekretarz poinformowal o nastqpuj qcych sprawach: 
- wplynqla informacja, ze skierowane przez nas wniosek o wszczqcie 

postqpowania w zwiqzku z naruszeniem dyscypliny finansow publicznych 
zostal przyjqty do weryfikacji, 

- wplynqla informacja o mozliwoici zglaszania do konkursu dzialan dotyczqcych 
udogodnien dla interesantow w urzqdzie, nasz powiat nie bqdzie dokonywal 
takiego zgloszenia, 

- w zwiqzku z planowanq uroczystq sesjq nalezy wybraC najwazniejsze 
wydarzenia, jakie mialy miejsce w ciqgu tych 10 lat. Zostanie to przygotowane 
na 2 stycznia 2009 r. 

Na tym protokol zakonczono. 

Kat p r O ~ a ' a :  na Puczynska Zarzqd Powiatu 

Piotr Mowinski 

L ' lcG, 
Tadeusz Zaborowski ................ 

Boguslaw Szramka . .g 
/// j '/ ................ Piotr Broszkiewicz 


